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	身 腦 中 心 有 限 公 司
Brain Body Centre Ltd.

課  程 報 名 表
Registration Form
電話 Tel: (852) 2323 4927 傳真 Fax: (852) 2351 3960 電郵 Email: info@brainbodycentre.com
香港旺角上海街638號旺角海景中心22樓  22/F, Mongkok Harbour Centre, 638 Shanghai St., Mongkok, Hong Kong.
	

	
	
	


有關報名、付款方法、退款政策及其他須知，請參閱第二頁
Please refer to page 2 for details regarding registration, payment methods, refund policy and other notes.
為方便記錄，請以正楷填寫。For easy record, please complete the form in BLOCK LETTERS.

	課程名稱
Course Titles
	開課日期Commencement Dates
	費用
Fees

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	費用合共(港幣) Total Fees (HK$)
	


參加者資料Particulars of Participants
(* 必需填寫 Required Fields)
	*英文姓名 Name In English
(請填上在證書中所顯示的名字
as you would like it to 

appear on the certificate)
	 

	中文姓名/ Name In Chinese
	 

	性別/Gender
	

	出生日期/Date of birth
(只需18歲或以下參加者提供/
for 18 or below only) 
	 日/月/年: 

 DD/MM/YY:

	職業/Occupation
	 

	機構/Organization
	 

	辦公電話/Work Phone
	

	傳真/Fax
	 

	家居電話/Home Phone
	 

	*手機/Mobile
	 

	*電郵/Email
	 

	地址/Address
	 

	    
	 

	*從何得知?/How did you

know about this course?
	

	銀行及支票號碼
Bank and cheque no.
	




	
	身 腦 中 心 有 限 公 司
Brain Body Centre Ltd.

電話 Tel: (852) 2323 4927 傳真 Fax: (852) 2351 3960 電郵 Email: info@brainbodycentre.com
香港旺角上海街638號旺角海景中心22樓  22/F, Mongkok Harbour Centre, 638 Shanghai St., Mongkok, Hong Kong.
	

	
	
	



(I) 報名及付款方法
(A) 支票付款
1. 填寫這份報名表格。
2. 簽發劃線支票一張，收票人為「身腦中心有限公司」或 “Brain Body Centre Ltd.”。
3. 把支票及報名表格郵寄往: 香港旺角上海街638號旺角海景中心22樓身腦中心有限公司。
4. 若郵寄支票付款，郵印上的日期必須是提早付款優惠的期限或之前，方可享受此優惠。
(B) 存款或轉賬
1. 填寫並交回這份報名表格。
2. 透過櫃員機、網上理財或銀行櫃位存款，把款項存入本公司在匯豐銀行的戶口126-491083-838。
3. 把存款收據及報名表格傳真到2351 3960或電郵到info@brainbodycentre.com。

4. 若以存款或轉賬付款，銀行存款單或轉數單上的日期，必須是提早付款優惠的期限或之前，方可享受此優惠。
(II) 退款政策(只適用於在香港舉辦的課程)：
1. 在提早付款日或之前取消報名：可退回總學費的80%，不可以將學費轉報其他課程。 

2. 在提早付款日之後取消報名：可退回總學費的50%，不可以將學費轉報其他課程。 

3. 在開課日7天內取消報名：所有已付學費，恕不退還，亦不可以將學費轉報其他課程。
(III) 其他須知
1. 在八號或以上颶風信號／黑色暴雨警告信號懸掛後，當日活動將會取消。如八號或以上颶風信號／黑色暴雨警告信號於活動開始三小時或以前除下，該活動將如期舉行。
(I) Registration and Payment Methods

(A)
By Cheque

1. Submit this registration form.

2. Issue a crossed cheque payable to “Brain Body Centre Ltd.” 
3. Mail cheque and completed registration form to: Brain Body Centre Ltd., 22/F, Mongkok Harbour Centre, Mongkok, Hong Kong.

4. If paid by cheque, early bird discount is valid if the date on the mail chop falls on or before the early bird deadline. 
(B)
By Bank Deposit or Transfer
1. Complete this registration form.

2. Deposit to HSBC Savings Account 126-491083-838 by ATM transfer, internet banking or over the bank counter. 

3. Fax deposit slip and completed form to (852) 2351 3960 or email to info@brainbodycentre.com.

4. If paid by bank deposit or transfer, early bird discount is valid if the date on the deposit or transfer receipt falls on or before the early bird deadline. 
(II) Refund Policy (only applies to courses in Hong Kong)
1. Cancellation made on or before the early bird deadline: Client may refund 80%    of total course fees. Fees paid are not transferable to other courses. 

2. Cancellation made after the early bird deadline: Client may refund 50% of total course fees. Fees paid are not transferable to other courses.

3. Cancellation made within 7 days of the workshop commencement date: fees paid are non-refundable and non-transferable to other workshops.
(III) Other Notes
1. Course shall be cancelled on the day when typhoon signal No. 8 or above/black rainstorm warning signal is hoisted. If typhoon signal No. 8 or above/black rainstorm warning signal is lowered 3 hours or eariler before the programme commences, the programme will be proceeded as scheduled.
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